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W N I O S E K 

w sprawie budowy chodnika między blokiem Spółdzielcza 1/5 a sklepem spożywczym 

 

Proszę w imieniu mieszkańców o budowę na niewielkim odcinku chodnika od ul. Spółdzielczej 

w kierunku bloków znajdujących się przy ul. S.Okrzei. 

 

UZASADNIENIE 

Mieszkańcy części bloków przy ul. S.Okrzei borykają się z problemem z dotarciem do 

znajdującego się przy ul. Spółdzielczej sklepu spożywczego obok bloku poniemieckiego Spółdzielcza 1/5 

oraz po prostu przejściem tędy udając się do szkół, przychodni, instytucji itd. 

Odcinek ten jest nieutwardzony, nierówny, często pojawia się błoto. Przechodzenie nieco dalej, 

utwardzoną drogą wewnętrzną stanowi niebezpieczeństwo, ponieważ jest to droga dla pojazdów. Poza 

tym nie jest wygodne, gdyż jest ona zbudowana ze starych płyt chodnikowych, a także tutaj nadrabia 

się drogę. 

W związku z tym proszę w imieniu mieszkańców o położenie chodnika na tym krótkim odcinku, 

który będzie dla nich udogodnieniem i wpłynie na poprawę ich bezpieczeństwa. 
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